



Emirati Women's Day. Celebrating the strength within.

DIB has curated handpicked offers
exclusively for women.



Johara Ladies banking privileges:

- Free international remittances via alt mobile & alt online
- Zero-balance salary account*



DIB Covered Cards with no annual fees for 2 years

- Valid from August 25, 2026 till September 08, 2026.



For today's businesswoman

- Emirati businesswomen can avail up to 1% discount on the profit rate and get 25% discount on due diligence and documentation fees on Business Finance

Exclusive Privileges with DIB Visa Covered Cards:

DINING	OFFERS	VALIDITY
Hakkasan, Emirates Palace Mandarin Oriental Abu Dhabi	20% off on à la carte	November 30, 2026
WELLNESS	OFFERS	VALIDITY
Grand Flora Spa Ladies Salon	15% off on spend of ₹150 and above	April 30, 2027
Sasha Beauty Salon	Get 20% discount on spend of ₹200 and above at Sasha Beauty Salon with your DIB Visa Covered Card	March 31, 2027
SHOPPING	OFFERS	VALIDITY
FNP	20% off on all products across fnp.ae for local deliveries within UAE, use promo code DIB20	March 30, 2027
Senso	10% off on spends of ₹300 and above	July 15, 2027
Floward	20% off on flower arrangements floward.com, use promo code DIB20	October 31, 2027
TRAVEL	OFFERS	VALIDITY
Visa Destinations	Enjoy curated experiences across the globe and unlock exclusive offers	December 31, 2026

Bank on the go, with Digitally Intelligent Banking.



Offer is applicable on Halal food, beverages, and Sharia-compliant products & services.

* Zero Balance Salary Transfer account is available through DIB XTRA limited time campaign.

WARNINGS

- Customers who take card facilities from Dubai Islamic Bank PJSC (DIB) must ensure timely payments to settle their outstanding amounts. This is critical to maintain good credit history at AECB (AI Etihad Credit Bureau) so that DIB is able to service customer's future banking needs.
- If you do not make the payments on your Covered Card, your Covered Card account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to avail financing in the future.

Terms & Conditions of Emirati Women's Day offer:	شروط وأحكام عرض يوم المرأة الإماراتية
Offer Validity: 25th Aug to 8th Sep 2026 Johara Ladies Banking: - Zero Balance Salary Transfer account is available through DIB XTRA limited time campaign. - Minimum annual spend of up to AED 60,000 required else an annual fee of up to AED 699 (excluding VAT) will apply based on the product type. New Card Offer: 2 year annual fee waiver on all Consumer Cashback and SHAMS Covered Cards for Emirati female customers acquired during the campaign period. - SHAMS Infinite - SHAMS Signature - SHAMS Platinum - Cashback Platinum - Cashback Reward The above offer is only applicable for Emirati women who have applied for the card from 25th August 2026 to 8th September 2026.	فترة العرض: من 25 أغسطس 2026 إلى 8 سبتمبر 2026 خدمات جوهرة المصرفية للسيدات: - يتوفر حساب تحويل راتب بدون حد أدنى للرصيد ضمن حملة DIB XTRA المحدودة المدة. - يشترط حد أدنى للإنفاق السنوي يبلغ 60,000 درهم إماراتي، وإلا سيتم تطبيق رسم سنوي يصل إلى 699 درهماً إماراتياً (غير شامل ضريبة القيمة المضافة) وفقاً لنوع المنتج. عرض البطاقات الجديدة: - إعفاء من الرسوم السنوية لمدة سنتين على جميع بطاقات شمس المغطاة وبطاقات المستهلك المجزية الاسترداد النقدي الاستهلاكية للمعاملات الإماراتيات اللاتي يتم إصدار بطاقتهن خلال فترة الحملة. البطاقات المشمولة بالعرض: - بطاقة شمس المغطاة إنفينيت - بطاقة شمس المغطاة سغنتر - بطاقة شمس المغطاة البلاطينية - بطاقة المستهلك البلاطينية للاسترداد النقدي - بطاقة المستهلك المجزية للاسترداد النقدي يسري العرض المذكور أعلاه حصراً على المتعاملات الإماراتيات اللاتي يتقدمن بطلب الحصول على البطاقة خلال الفترة من 25 أغسطس 2026 وحتى 8 سبتمبر 2026.

- Limited time period, offer subject to change. - This offer can be availed only once per customer during the lifetime of the card. - DIB SHAMS Card holders who canceled their card in last (6) months are not eligible for the offer. - Dubai Islamic Bank at its sole discretion reserves the right to amend, reduce, terminate or extend this offer at ANY time for the new customer, however it shall remain unchanged for the customers who have availed the offer before any amendments or change.	- العرض متاح لفترة محدودة وقابل للتعديل أو التغيير. - يمكن الاستفادة من هذا العرض مرة واحدة فقط لكل عميل طوال مدة الاحتفاظ بالبطاقة. - حاملو بطاقات شمس المغطاة من دبي الإسلامي الذين قاموا بإلغاء بطاقاتهم خلال الأشهر الستة (6) الماضية غير مؤهلين للاستفادة من هذا العرض. - يحتفظ دبي الإسلامي بالحق المطلق، ووفقاً لتقديره الخاص، في تعديل هذا العرض أو تقليصه أو إنهائه أو تمديده في أي وقت بالنسبة للمتعاملين الجدد. ومع ذلك، لن تؤثر أي تعديلات أو تغييرات على المتعاملين ممن استفادوا من العرض قبل إجراء تلك التعديلات أو التغييرات.
Covered Card Offers Participating Merchants: - FNP - Grand Flora Spa Ladies Salon - Sasha Beauty Salon - Hakkasan, Emirates Palace - Mandarin Oriental, Abu Dhabi - Senso - Floward	عروض بطاقات المغطاة المتاجر المشاركة: - FNP - صالون جراند فلورا سبا للسيدات - صالون ساشا للتجميل - مطعم هاكاسان، قصر الإمارات ماندرين أورينتال، أبوظبي - سينسو (Senso) - فلأورد (Floward)

For offer:

- For individual offer terms and conditions visit:

<https://www.dib.ae/offers/card-offers?sub-category=emirati-women-s-day-offers&search=all&category=all&city=all&offer-start=any&offer-end=any&count=6>

- Offers are valid on payment with DIB Visa Covered Cards only.
- Offer is applicable on Halal foods and beverages and sharia-compliant products and services.

Standard DIB Covered Card Terms & Conditions apply, visit:

https://www.dib.ae/docs/default-source/cpr/tc/cards-tc-salam-cards-tc-en.pdf?sfvrsn=fe85915e_46

الشروط والأحكام الخاصة بالعروض:

- للحصول على تفاصيل وشروط وأحكام كل عرض على حدة، يرجى زيارة:

<https://www.dib.ae/offers/card-offers?sub-category=emirati-women-s-day-offers&search=all&category=all&city=all&offer-start=any&offer-end=any&count=6>

- تسري هذه العروض فقط عند السداد باستخدام بطاقات فيزا المغطاة من دبي الإسلامي.
- يسري العرض على الأطعمة والمشروبات الحلال والمنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية.

تطبق الشروط والأحكام القياسية الخاصة ببطاقات فيزا المغطاة من دبي الإسلامي، ويمكن الاطلاع عليها من خلال:

https://www.dib.ae/docs/default-source/cpr/tc/cards-tc-salam-cards-tc-en.pdf?sfvrsn=fe85915e_46